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Αθήνα, 15 Νοεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

 

Θέμα: «Πώς θα αντιμετωπίσει η κυβέρνηση την  προβληματική κατάσταση με πολλές σκιές που 

δημιουργήθηκε με την πλατφόρμα του ΔΕΔΔΗΕ  για την υποδοχή αιτημάτων σύνδεσης Φ/Β στο 

κορεσμένο δίκτυο Πελοποννήσου και την  κατανομή του ηλεκτρικού χώρου;» 

Η ηλεκτρονική πλατφόρμα του ΔΕΔΔΗΕ για την υποδοχή αιτημάτων σύνδεσης φωτοβολταϊκών σταθμών έως 

400KW στο κορεσμένο δίκτυο Πελοποννήσου είχε προγραμματιστεί να ανοίξει στις 21.10.2022 στις 11.00πμ. 

Την 21η Οκτωβρίου όμως, η πλατφόρμα δεν ήταν σε λειτουργία στις 11πμ και με νεότερη ανακοίνωση στις 

11:35πμ ορίστηκε η έναρξη της στις 12:30μμ της ίδιας μέρας. Τα προβλήματα όμως δεν αντιμετωπίστηκαν 

επαρκώς με αποτέλεσμα την μη ομαλή εκκίνηση της πλατφόρμας, την ύπαρξη τεχνικών προβλημάτων και 

καθυστερήσεων ανταπόκρισης. Πιο συγκεκριμένα σε κάποια στάδια που έπρεπε να συμπληρωθούν 

υποχρεωτικά για να προχωρήσει η υποβολή της αίτησης κολλούσε η πλατφόρμα και δεν μπορούσε να 

ολοκληρωθεί η υποβολή της, ή διακόπτονταν η σύνδεση κ.α. Αναφέρθηκαν και περιστατικά όπου το σύστημα 

εμφάνιζε μηνύματα μη αποδοχής της αίτησης με την επισήμανση πως «ο διαθέσιμος χώρος των 90MW για τις 

Κυκλάδες» - ενώ η διαδικασία αφορούσε την Πελοπόννησο - έχει εξαντληθεί. Αποτέλεσμα των προβλημάτων 

αυτών είναι να μην επιτραπεί  σε υποψήφιους επενδυτές η έγκαιρη υποβολή των αιτήσεων τους, τουλάχιστον 

το κρίσιμο διάστημα των 20 λεπτών που δίνονταν οι αύξοντες αριθμοί από το σύστημα.  Όλα τα παραπάνω 

κατήγγειλε εγγράφως προς τη Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας ο πρόεδρος του Συνδέσμου Παραγωγών Ενέργειας 

με Φωτοβολταϊκά –ΣΠΕΦ αναφέροντας ότι οι δυσλειτουργίες αυτές είχαν ως αποτέλεσμα την μη δίκαιη κατανομή 

του ηλεκτρικού χώρου καθώς δεν διασφαλίστηκε η ίση μεταχείριση και πρόσβαση των υποψήφιων επενδυτών 

στην πλατφόρμα.  

Επισημαίνεται ακόμη στην καταγγελία ότι για να αποκατασταθεί η ορθή κατανομή του ηλεκτρικού χώρου στην 

Πελοπόννησο, ο οποίος είναι ένα δημόσιο αγαθό που το διαχειρίζεται ο ΔΕΔΔΗΕ, απαιτείται η ακύρωση του 

διαγωνισμού και η διενέργεια νέου αφού διασφαλιστεί η χωρίς προβλήματα λειτουργία της πλατφόρμας και 

φυσικά η διαφάνεια και η ισοτιμία.  

Πέραν της ακύρωσης του διαγωνισμού οι καταγγέλλοντες ζητούν από την ΡΑΕ την λήψη και άμεσων 

ασφαλιστικών μέτρων για το πάγωμα της εξέτασης των αιτήσεων που υποβλήθηκαν με τον διαβλητό αυτό τρόπο, 

αφού αν τυχόν αφεθεί ο ΔΕΔΔΗΕ να μοιράσει τον ηλεκτρικό χώρο εκδίδοντας όρους σύνδεσης στη βάση των 

επίπλαστων αποτελεσμάτων της επίμαχης διαδικασίας, θα έχουν οι επενδυτές μη αναστρέψιμη και οριστική 

οικονομική βλάβη. 

Σύμφωνα με πρόσφατο δημοσίευμα1, πέρα από τα τεχνικά σφάλματα της εφαρμογής έχουν επισημανθεί και 

πιθανά δομικά προβλήματα στην ίδια την παραμετροποίηση της πλατφόρμας του ΔΕΔΔΗΕ, όσον αφορά σε 

                                                        
1 https://energypress.gr/news/kai-alloy-typoy-provlimata-sto-diagonismo-fotovoltaikon-gia-tin-peloponniso-
aitiseis-gia-dytiki 

https://energypress.gr/news/kai-alloy-typoy-provlimata-sto-diagonismo-fotovoltaikon-gia-tin-peloponniso-aitiseis-gia-dytiki
https://energypress.gr/news/kai-alloy-typoy-provlimata-sto-diagonismo-fotovoltaikon-gia-tin-peloponniso-aitiseis-gia-dytiki
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αιτήματα για την περιοχή της Δυτικής Αττικής. Ειδικότερα, όπως αναφέρεται αιτήματα που κατατέθηκαν 

προηγουμένως με έγχαρτο τρόπο για περιοχές της Δυτικής Αττικής είχαν επιστραφεί από την Διεύθυνση 

Περιφέρειας Αττικής του ΔΕΔΔΗΕ με το επιχείρημα ότι η  Δυτική Αττική ανήκει στο κορεσμένο δίκτυο 

Πελοποννήσου οπότε και δεν γινόταν να προχωρήσει η πρωτοκόλληση και η εξέτασή τους. Όμως, στην 

παρούσα φάση τα απέρριψε ως απαράδεκτα και η ηλεκτρονική πλατφόρμα του ΔΕΔΔΗΕ, επειδή ανήκαν  στην 

Δυτική Αττική και όχι στην Πελοπόννησο. 

Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ έχει επισημάνει εδώ και καιρό τις αρρυθμίες που παρουσιάζονται στο ΔΕΔΔΗΕ και έχει αναδείξει 

μέσω του κοινοβουλευτικού ελέγχου τη γαλάζια άλωση που έχει επέλθει με τις διευθύνσεις που σπάνε σε 

περισσότερες για να φιλοξενήσουν περισσότερα γαλάζια παιδιά σε ακριβοπληρωμένες διευθυντικές θέσεις, την 

καταβολή του 100% των μπόνους με την αλλαγή της στοχοθεσίας στην εκπνοή του έτους, τις αναθέσεις 

προμήθειας υγειονομικού υλικού με υπέρογκο κόστος. Τα αρνητικά αποτελέσματα των χρυσοπληρωμένων 

γαλάζιων παιδιών είναι η συνεχής αποδόμηση του ΔΕΔΔΗΕ και η αναξιοπιστία του με πολλαπλά προβλήματα 

από τις καθυστερήσεις στις συνδέσεις ολοκληρωμένων έργων ΑΠΕ σε όλη την Ελλάδα μέχρι την πρόσφατη και 

γεμάτη αδιαφάνεια και σκιές εξέλιξη στο δίκτυο Πελοποννήσου. 

Επειδή, ο ηλεκτρικός χώρος αποτελεί δημόσιο αγαθό και ο ρόλος του ΔΕΔΔΗΕ είναι να διασφαλίζει  το 

αδιάβλητο των διαδικασιών για την κατανομή του   

Επειδή, τα τεχνικά και συστημικά προβλήματα της πλατφόρμας αναδεικνύουν την ανεπάρκεια και την αποτυχία 

του ΔΕΔΔΗΕ να επιτελέσει τον ρόλο του  

Επειδή, με την κατάσταση που έχει δημιουργηθεί χάνεται πολύτιμος χρόνος τόσο για τους καταναλωτές όσο και 

για τους επενδυτές, ενώ πλήττεται και η αξιοπιστία της Πολιτείας όσον αφορά τις επενδύσεις σε ΑΠΕ, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί για την αντιμετώπιση της στρεβλής κατάστασης που έχει δημιουργηθεί 

με τα προβλήματα στην υποβολή των αιτήσεων για το κορεσμένο δίκτυο της Πελοποννήσου;  

2. Σε ποιες συγκεκριμένες ενέργειες έχει προβεί η ΡΑΕ μετά την λήψη της καταγγελίας του προέδρου 

του ΣΠΕΦ;  

3. Ποια είναι η αιτία των δυσλειτουργιών που εμφάνισε η πλατφόρμα και γιατί δεν αντιμετωπίστηκαν 

έγκαιρα; Η μετάθεση του χρόνου εκκίνησης της διαδικασίας υποδοχής αιτημάτων από ποιον 

αποφασίστηκε και με ποια κριτήρια; 

4. Για ποιο λόγο ο ΔΕΔΔΗΕ επέλεξε να ολοκληρωθεί η διαδικασία του διαγωνισμού ενώ υπήρχαν τόσα 

τεχνικά προβλήματα που καθιστούσαν δυσχερή έως αδύνατη την πρόσβαση στην πλατφόρμα; Ποιοι 

ευνοήθηκαν από την δημιουργηθείσα κατάσταση; 

5. Τελικά στον ΔΕΔΔΗΕ το μόνο που δουλεύει ρολόι είναι ο πολλαπλασιασμός των διευθυντικών 

θέσεων και η αύξηση των καταβαλλόμενων αμοιβών και των bonus; Δεν υπάρχει «επιτελική» ευθύνη 

των υψηλόβαθμων στελεχών για τα σοβαρά προβλήματα της πλατφόρμας;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 
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Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Βαρεμένος Γιώργος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης Χρήστος  

 

Γκιόλας Γιάννης 

 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης)  

 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

 

Παπαηλιού Γιώργος  

 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 
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Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

 

Φίλης Νίκος 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Χαρίτου Δημήτριος (Τάκης) 

 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




